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Skrivelse 

 

Under pandemin har pressen på hälso- och sjukvårdspersonal varit – och är fortfarande – 

mycket stor, inte bara i Stockholm utan i hela landet. Få av oss – i näringsliv, offentlig sektor 

eller privat - var beredda på vilka konsekvenser en pandemi av det slaget vi just nu är uppe i 

skulle kunna innebära. Information om läget på våra SÄBO har kommit regelbundet och 

innehålls fullt från förvaltningen. Men när det gäller upphandlad hälso- och sjukvård för våra 

äldre på SÄBO kvarstår en rad frågor. 

 

Vi vill därför gärna veta: 

 

- Hur går processen till när SÄBO väljer aktör för läkarinsatser för respektive boende? 

- Är avtalen likalydande eller är de avhängiga dels av antalet boende på de olika SÄBO, 

dels av vilken kategori dessa tillhör? 

- Hur långa är avtalstiderna för hälso- och sjukvård på SÄBO? 

 

 

 


